

TIPS UNTUK MEMULAKAN TABUNG SIMPANAN KECEMASAN

Berikut adalah beberapa tips untuk memulakan tabung simpanan kecemasan:

- **Tetapkan sasaran:**

Tentukan berapa banyak wang yang anda mahu simpan dan tetapkan tarikh akhir untuk mencapainya. Ini akan membantu anda untuk tetap bersemangat dan menjejaki kemajuan anda.

- **Buat perancangan perbelanjaan:**

Perancangan perbelanjaan boleh membantu anda mengenal pasti bidang di mana anda boleh mengurangkan perbelanjaan dan mengagihkan lebih banyak wang ke dalam tabung simpanan kecemasan anda.

- **Tetapkan pemindahan automatik:**

Pertimbangkan untuk menetapkan pemindahan automatik dari akaun semak anda ke dalam akaun tabung simpanan kecemasan anda untuk memudahkan simpanan dan lebih konsisten.

- **Cari pendapatan tambahan:**

Pertimbangkan untuk mengambil pekerjaan sampingan atau kerja freelance untuk meningkatkan pendapatan anda dan menyimpan lebih banyak wang ke dalam tabung simpanan kecemasan anda.

- **Kurangkan perbelanjaan:**

Kurangkan perbelanjaan bulanan, seperti dengan membatalkan langganan yang tidak berkenaan atau mengajukan kadar yang lebih rendah untuk bil-bil.

Gunakan wang tambahan dengan bijak: Jika anda menerima bonus di tempat kerja atau pampasan cukai, pertimbangkan untuk menggunakan sebahagian atau semua daripada ia untuk membina tabung simpanan kecemasan anda.

- **Pertimbangkan akaun simpanan yang memberi pulangan tinggi:**

Cari akaun simpanan yang memberi pulangan tinggi, yang boleh membantu wang anda tumbuh lebih cepat. Pastikan anda membaca dengan teliti dan memahami apa-apa yuran atau sekatan sebelum membuka akaun.



Secara umum, adalah disarankan untuk mempunyai sekurang-kurangnya tiga hingga enam bulan gaji yang disimpan dalam dana kecemasan. Hal ini akan memberikan anda kewangan yang mencukupi jika terjadi kecemasan. Pada masa yang sama, adalah baik untuk menyimpan dana kecemasan anda dalam akaun yang berasingan dan mudah diakses, seperti akaun simpanan yang menawarkan kadar faedah yang tinggi atau dana pasaran wang, supaya anda mudah untuk mengakses dana tersebut.

Penafian:

Pelabur dinasihatkan untuk memperolehi, membaca dan memahami kandungan dokumen pendedahan masing-masing sebelum melabur, yang boleh didapati di pejabat kami dan pengedar sah kami dan boleh dilihat di laman web kami di www.kaf.com.my. Selain itu, pelabur harus mempertimbangkan yuran dan caj yang terlibat. Harga unit dan agihan yang perlu dibayar (jika ada) mungkin turun dan/atau naik. Prestasi dana masa bukan jaminan prestasi masa hadapan. Pelaburan dalam dana membawa bersama unsur risiko. Pelabur dinasihatkan untuk membuat penilaian sendiri tentang risiko yang terlibat dan disyorkan untuk mendapatkan nasihat profesional jika perlu. Kandungan digital ini adalah untuk tujuan maklumat sahaja dan belum disemak oleh Suruhanjaya Sekuriti Malaysia.